

Date: September 4th, 2023

التاريخ: 4 سبتمبر 2023

Circular No: 9/ AY 2023-2024

Subject: Text books, and copy books distribution 2023-24

Dear Parents and Guardians,

Please note that textbooks and copybooks will be distributed this week.

We anticipate that all Grades 1-12 students will have all their textbooks, e-books, and copy books **by Friday, September 8th, 2023**, issued by the school's bookroom.

Our Kindergarten students will receive Arabic, English phonics, and Numeracy booklets, in-class resources, printed booklets, stationary, and copybooks, depending on the Kindergarten section.

We will be very strict with the neatness of our students' books and urge all our parents to ensure that books are **neatly labeled and covered** with plastic or transparent contact paper.

To avoid any health issues with carrying heavy bags, we remind parents and guardians that students will have to leave some of their textbooks in their classrooms if not required for homework.

Thank you for being cooperative.

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

الرجاء العلم أنه سيتم توزيع بقية الكتب و دفاتر المدرسية خلال هذا الأسبوع .

سيحصل جميع الطلبة من الصف الأول الى الثاني عشر على الكتب المدرسية الورقية و الإلكترونية، ودفاتر الأنشطة والنسخ بحلول يوم الجمعة 8 سبتمبر 2023.

كما سيحصل طلبة رياض الأطفال على كتيبات اللغة العربية، الإنجليزية، الرياضيات، الموارد الفصلية ، الكتيبات المطبوعة، الأدوات القرطاسية والدفاتر.

سنكون صارمين للغاية في ما يتعلق بدقة الحفاظ على نظافة الكتب والدفاتر المدرسية. ونحث جميع أولياء الأمور على التأكد من أن جميع الكتب والدفاتر تحمل اسم الطالب وصفه ومغلفة بغلاف بلاستيكي شفاف.

لتجنب أي مشاكل صحية عند حمل الحقائب الثقيلة ، نذكر أولياء الأمور أنه يتعين على الطلبة ترك كتبهم المدرسية في فصولهم الدراسية إذا لم يكن مطلوباً للواجبات المنزلية. شاكرين حسن تعاونكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة